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Замисао да посланици започну заседање у   Дому Народне скупштине свечано,
поносном расправом о химни, грбу и застави, према   речима председнице српског
парламента Славице Ђукић- Дејановић, уништили су радикали.   Она за "Новости" каже
да жали што су готово сви посланици СРС удаљени са седнице,   јер нису седели на
својим местима:

- Опомене и удаљење са седнице били су једина опција. Очигледно је да су хтели овакав
  сценарио.

Мислите ли да је избацивање скоро целог посланичког   клуба највеће опозиционе
партије претерано? 

- Очигледно не. Свако толерисање било би   почетак анархије, а то не смемо да
допустимо. Ствар је јасна, уколико ја, као председавајући,   не примењујем Пословник,
онда га кршим. Покушали смо да направимо договор, али безуспешно.

Јесте ли разговарали са представницима СРС, који   тврде да је жеља владајуће
коалиције да их избаци из парламента? 

- Да, одмах првога дана када смо се преселили у Дом Народне скупштине. Пришла сам  
Драгану Тодоровићу и Гордани Поп-Лазић и казала да ћу морати да применим
Пословник.   Нису хтели да послушају моје сугестије. Значи, ми смо желели компромис,
они не.

Без обзира на све, није похвално ни демократски   да парламент ради без опозиције? 

- Са становишта посланичких права, рад без   дела опозиције је врло деликатан. Они у
Скупштини треба да износе своје мишљење.   Понављам, жалим што су добили казне да
не смеју да присуствују седници 20 дана,   али других могућности није било.
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У случају да радикали поднесу захтев за промену   распореда седења, хоће ли бити
усвојен? 

- Административни одбор ће се одмах састати   и донети одлуку о томе. Радикали већ
седе на својим традиционалним местима. Траже   додатне прве редове вероватно да би
негирали постојање странке Томислава Николића.   То једино тако тумачим.  

Многе ствари у сали не   функционишу, због чега су ДСС и НС изашли са седнице.
Мислите ли да сте неспремни   ушли у Дом Народне скупштине? 

- Постоје још неки технички проблеми, али решавамо их у ходу. Не може да влада
анархија   и да сви говоре углас. Када причају један по један све се чује.

  

(Вечерње новости)
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